

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Dear Parents and Guardians,

Thank you for your continued support as we move into Week 2 of Term 2. It has been a positive start to the term, and we are pleased to see students settling back into routines, engaging in learning, and reconnecting with their teachers and peers.

Learning and School Focus

This term, our focus remains on strong learning habits, positive behaviour, and emotional well-being. Teachers are working closely with students to reinforce clear expectations in classrooms and shared spaces, ensuring that every child feels safe, supported, and ready to learn.

As part of our ongoing school improvement journey, we continue to strengthen the partnership between school and home. When students receive consistent messages from both teachers and parents, they are more confident, responsible, and motivated to succeed.

Behaviour and Positive Attitudes

We kindly remind parents of the importance of supporting positive behaviour and attitudes at home and at school. Please take time to speak with your child about:

Respect for teachers, classmates, and school staff

Following school rules and routines

Using kind words and actions

Taking responsibility for their choices

Showing pride in their learning and school community

Positive behaviour supports learning and reflects the values we aim to instill in our students as future leaders.

Warm regards,

Aisha Ashraf

School Principal

PRINCIPAL NEWS & NOTES

How Parents Can Support

Parents play a vital role in reinforcing school expectations. You can support your child by:

Ensuring they come to school well rested and prepared

Encouraging a positive attitude towards learning

Supporting homework routines and reading at home

Communicating respectfully with staff when support is needed

Celebrating effort, not just results

Together, we can help our students develop confidence, resilience, and a love for learning.

In alignment with the values of the United Arab Emirates, we continue to promote respect, tolerance, and unity within our school community. As the late Sheikh Zayed bin Sultan Al Nahyan said,

“A nation’s greatest asset is its people.”

By working together as a school community, we nurture not only academic success but also strong character and national pride.

Thank you for your continued trust and cooperation. We look forward to another productive and successful week ahead.

Warm regards,

Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

السادة أولياء الأمور الكرام،
شكراً لكم على دعمكم المتواصل مع دخولنا الأسبوع الثاني من الفصل الدراسي الثاني. لقد كانت بداية إيجابية للفصل، ويسعدنا أن نرى الطلبة يعودون إلى الروتين المدرسي، وينخرطون في التعلم، ويعيدون التواصل مع معلميهم وزملائهم.
التعلم وتركيز المدرسة

يستمر تركيزنا هذا الفصل على ترسیخ عادات تعلم قوية، والسلوك الإيجابي، والرفاہ النفسي. يعمل المعلمون عن كثب مع الطلبة لتعزيز التوقعات الواضحة داخل الصفوف وفي المساحات المشتركة، بما يضمن أن يشعر كل طفل بالأمان والدعم والاستعداد للتعلم.

وكم من رحلتنا المستمرة في تحسين المدرسة، نواصل تعزيز الشراكة بين المدرسة والمنزل. فعندما يتلقى الطلبة رسائل متسقة من المعلمين وأولياء الأمور، يزداد لديهم الشعور بالثقة والمسؤولية والداعية للنجاح.

السلوك والاتجاهات الإيجابية

نود تذكير أولياء الأمور بأهمية دعم السلوك والاتجاهات الإيجابية في المنزل وفي المدرسة. يرجى تخصيص وقت للحديث مع أبنائكم حول:

- احترام المعلمين والزملاء وكافة العاملين في المدرسة
- الالتزام بقوانين المدرسة وروتينها
- استخدام الكلمات والتصورات الطيبة
- تحمل المسؤولية عن اختياراتهم
- إظهار الفخر بتعلمهم وبمجتمعهم المدرسي

إن السلوك الإيجابي يدعم عملية التعلم ويعكس القيم التي نسعى لغرسها في طلبتنا كقادة المستقبل.

مع تحياتي،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

كيف يمكن لأولياء الأمور تقديم الدعم

يلعب أولياء الأمور دوراً محورياً في تعزيز توقعات المدرسة. ويمكنكم دعم أوليائكم من خلال:

التأكد من حضورهم إلى المدرسة وهم في حالة راحة واستعداد

تشجيعهم على تبني موقف إيجابي تجاه التعلم

دعم روتين الواجبات المنزلية والقراءة في البيت

التواصل باحترام مع الكادر المدرسي عند الحاجة للدعم

الاحتفاء بالجهد المبذول وليس بالنتائج فقط

معاً، يمكننا مساعدة طلبتنا على تنمية الثقة بالنفس والمرونة وحب التعلم.

تماشياً مع قيم دولة الإمارات العربية المتحدة، نواصل تعزيز الاحترام والتسامح والوحدة داخل مجتمعنا المدرسي. وكما قال المغفور له الشيخ زايد بن سلطان آل نهيان، طيب الله ثراه:

«إن أعظم ثروة في الوطن هي الإنسان.»

ومن خلال عملنا المشترك كمجتمع مدرسي واحد، نرعى ليس فقط النجاح الأكاديمي، بل أيضاً بناء الشخصية القوية وتعزيز الانتماء والاعتزاز الوطني.

شكراً لثقتكم وتعاونكم المستمر. ونتطلع إلى أسبوع آخر حافل بالإنتاجية والنجاح.

مع خالص التحية والتقدير،

مع تحياتي،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة